



Mötesgrupp
SRRS/Östra

Mötesort
Digitalt, Zoom

Mötesdatum
2021-08-26

År/Mötesnr
2021/06

Närvarande

Paula Pukk (ordförande), Pernilla Ahlsvärd (vice ordförande), Ulrika Källse (sekreterare) Elin Nylander (kassör), Helen Dellgren (ledamot) Ninni Stener (suppleant), och Margareta Lindius (suppleant).

Anmält förhinder

Anna-Karin Häger (suppleant), Johan Bevinder (suppleant)

§11.Mötets öppnande

Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

11.1. Val av protokollförare

Ulrika Källse utsågs till protokollförare vid dagens möte.

11.2. Val av protokolljusterare

Helen Dellgren utsågs att justera protokollet från dagens möte.

11.3. Godkännande av dagordning

§12.Föregående mötesprotokoll

Styrelsen noterade att protokoll från styrelsemöte 2021-06-02 är justerat och ok.

§13.Rapport AU

13.1. Inga rapporter AU

§14.Uppföljning av ärenden från tidigare möten

14.1. Flytta SRRS grejer från Ninni till Johan.

Grejerna flyttade.

14.2. Text samt bild till FB-sidan.

Anna-Karin frånvarande vid mötet, punkten flyttas till nästa möte.

Byte av omslagsbild

Elin annonserar på FB om fototävling och styr upp röstning i styrelsen.

14.3. Utskick till alla i region Östra som inte är medlemmar om att de bli det.

Margareta jobbar på att sammanställa en lista med info från Jordbruksverket och SKK.

§15.Inkomna ärenden

15.1. Material till RR-nytt.

Manusstopp för senaste RR-nytt var 23/8 och vi konstaterade att vi behöver hålla bättre framförhållning framöver för att få in material till tidningen. Nästa manusstopp är 9/11.

§16.Ekonomiärenden

Justeras mötesordförande

Paula Pukk

Justeras protokolljusterare

Helen Dellgren

Protokollförare

Ulrika Källse



Mötesgrupp
SRRS/Östra

Mötesort
Digitalt, Zoom

Mötesdatum
2021-08-26

År/Mötesnr
2021/06

Närvarande

Paula Pukk (ordförande), Pernilla Ahlsvärd (vice ordförande), Ulrika Källse (sekreterare) Elin Nylander (kassör), Helen Dellgren (ledamot) Ninni Stener (suppleant), och Margareta Lindius (suppleant).

Anmält förhinder

Anna-Karin Häger (suppleant), Johan Bevinder (suppleant)

- 16.1. Fakturan för Viltspårs DM är hanterad och betalad.
Prova-på-Agility hade en deltagare som betalat och planhyran är betalad.

§17.Medlemsärenden

- 17.1. *Inget att rapportera.*

§18.Aktiviteter

- 18.1. Viltspår: Johan arrangerade Viltspårs DM med Taxklubben 4/7-21, 18 stycken deltog.
- 18.2. Margareta genomförde ”prova på agility” 21/8. På grund av sjukdomsfall deltog endast en deltagare som var mycket nöjd med aktiviteten.
- 18.3. Online-föreläsning/kurs i fysio/massage/stretchmed Petra Johansson genomfördes 29/6 med lyckat resultat.
- 18.4. Helene har försökt få tag på Åkersberga racebana för att få förslag på datum men inte fått någon återkoppling.
- 18.5. Hunderbanan – vi avvaktar med att arrangera en aktivitet på hunderbanan tills restriktionerna släppt och fler deltagare får vara med.

§19.Övriga ärenden

- 19.1. Inga övriga ärenden.

§20.Nästa styrelsemöte

Styrelsen beslutade att hålla nästa arbetsmöte den 21 september kl. 19,00 digitalt.

§21.Mötets avslutande

Ordföranden tackade alla närvarande och avslutade mötet.

Justeras mötesordförande

Justeras protokolljusterare

Protokollförare

Paula Pukk

Helen Dellgren

Ulrika Källse